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“Boh je skúsený bankár, ktorý hodnotí lásku viac podľa skutkov ako podľa slov.” 
(Sv. Ignác z Loyoly) 

Výhody chorobyVýhody choroby
Svetový deň chorých každý rok 11.
februára. Týždeň predtým spomienka na sv.
Blažeja spojená so svätením hrdiel pre ich
zdravie. Naša vlastná každodenná skúsenosť
s chorobami väčšími či menšími, ktoré
máme. Ako hovorí jedna myšlienka „dnes už
tak medicína pokročila, že nikto nie je
zdravý; každému niečo nájdu“. Práve kvôli
týmto skutočnostiam som sa rozhodol písať
o chorobe. Ale, samozrejme, trošku ináč.
Preto je ten provokujúci názov – výhody
choroby. Jej nevýhody totiž každý z nás
veľmi dobre pozná. A keďže ako veriaci

ľudia sa máme snažiť vždy o nadhľad nad
životom a vo všetkom hľadať pozitívum,
pokúsim sa trošku načrtnúť niekoľko výhod
choroby.  Budú zoradené podľa čísel, avšak
vopred upozorňujem, že nie sú odzrkadlením
poradia dôležitosti. 
1. Choroba nás učí pokore. Choroba nás
naučí uvedomovať si svoju zraniteľnosť,
obmedzenosť, ohraničenosť, skreše našu
suverenitu. 2. Choroba nás učí časnosti.
Choroba nám dá veľmi rýchlo pocítiť, že tu
nie sme večne a môžeme odísť veľmi rýchlo,
že sme pominuteľní. Vedie nás k
premýšľaniu o príprave na smrť a večnosť. 

(dokončenie na 2. strane)

Príučka

Opäť sa vrátim do seminárnych čias a to k
skúsenosti, ktorá súvisí aj s úvodníkom. Do
svojich 18-tich rokov som sa vždy chválil, že
som ešte nikdy neležal v nemocnici. Bol som
na to hrdý. Až prišiel zhruba tretí jarný futbal

v 1. ročníku kňazského seminára. Pri hre som
stúpil na loptu zhora tak nešťastne, že mi
pretočilo nohu, špičkou som zaryl do zeme a
v nohe mi niečo ruplo. Nedokázal som sa
postaviť. Kamaráti mi poradili, že nech sa
trošku prejdem, že to rozchodím. Ja som ich
poslúchol a po pár metroch som sa zložil na
zem s plačom pri futbalovej bráne.
Výsledkom bola dvojitá zlomenina členka +
vykĺbenie. Lekári hovorili, že horšie sa to už
zlomiť nedalo. Túto skúsenosť mám stále
pred očami ako príučku od Boha, aby som sa
držial pri zemi.                        (Marek Kunder)

Druhé čítanie: 1 Kor 2, 1-5
Sv. Evanjelium: Mt 5, 13-16

Prvé čítanie: Iz 58, 7-10
Žalm: Ž 112, 4-8. 9
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3. Choroba ako výrobca času. Choroba
nám vytvorí čas. Ak si myslíme, že nikdy
nemáme čas, nič nestíhame, nemáme čas
pre seba a pod., choroba nás veľmi rýchlo
naučí, že odrazu máme veľa času pre seba.
Vytvára nám priestor na rozmýšľanie o
sebe, o svojom živote, o zmysle života, o
smerovaní svojho života. 4. Choroba
poukazuje na priority v živote. Choroba nás
veľmi rýchlo naučí, čo je v živote 

podstatné, o čo v živote ide a na čo si treba
dávať pozor.  Čo je večné, čo je podstatné a
za čím všetkým zbytočným sme sa naháňali
a o čo všetko zbytočné sme sa starali a
sužovali. Dalo by sa pokračovať, nie je však
už priestor. Ale aj po takom letmom
poukázaní výhod si vyprosujme navzájom
od Boha, aby sme ich vo svojich chorobách
dokázali využívať. (Marek Kunder)

Ing. Ján Ragan 
* primátor Vranova nad Topľou

(dokončenie z minulého čísla)

Čím ste podľa vás najviac presvedčili
svojich voličov?  
Myslím si, že najviac som presvedčil
voličov tým, že môj doterajší  pracovný
život bol o práci s ľuďmi a ľudia ma poznali
na základe osobného kontaktu. Množstvo
ľudí to dalo najavo, už len tým, ako to
ukázali pred rokom voľby do vyšších
územných celkov, kde som získal najväčšiu
podporu v rámci okresu zo všetkých
kandidátov, tak som získal teraz najväčšiu
podporu v meste. Jednoducho celý môj
doterajší pracovný život bol o
dennodennom kontakte s ľuďmi. Títo ľudia
ma poznali, a pravdepodobne to je aj o

tom, že ma vnímajú pozitívne, vedia, že
som sa snažil vždy urobiť maximum pre
nich a takto to aj prejavili vo voľbách.  
Akú spoluprácu očakávate s
novozvolenými poslancami? 
S novozvolenými poslancami očakávam
dobrú spoluprácu, aj keď niektoré z prvých
krokov, ktoré avizujú poslanci ma dosť
prekvapujú. Ide hlavne o určitý
konzervativizmus u tých poslancov, ktorí už
boli doteraz poslancami,  pretože nechcú
upustiť od určitej byrokracie a zbytočných
administratívnych vecí, ktoré zaťažujú
úrad, primátora a aj ich, aj keď si to nechcú
pripustiť. Ale cez to všetko verím, že
spolupráca bude dobrá, pretože je tu veľa
ľudí, ktorí majú snahu robiť pre mesto. 
Aké zmeny plánujete v meste? Ktorých
konkrétnych sfér sa budú týkať? Ktorá
sféra je podľa vás primárna, sféra kde by
bolo potrebné najviac urobiť?  
Moje predstavy sú také, že všetky
organizácie, ktoré patria pod mesto, prosto
všetky zložky, ktoré sú napojené na
rozpočet mesta, robili čo najkvalitnejší
servis.

Dátum sviatosti birmovania
Žiadosť o. arcibiskupovi na slávnosť vysluhovania sviatosti birmovania v našej farnosti
išla na dátum 29.5.2011. Čiže ak to schváli, tak túto slávnosť budeme mať na tento dátum. 
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Servis, tým mám na mysli jednak
administratívnu činnosť Mestského úradu,
služby v sociálnej oblasti, školstvo v oblasti
vzdelávania, školské organizácie, oblasť
voľnočasových aktivít, a taktiež  Mestský
bytový podnik. Tu mám záujem, aby
služby v oblasti údržby verejných
priestranstiev, komunikácií a chodníkov
boli čo najkvalitnejšie. 
Čo z nezamestnanými vysokoškolákmi? 
Myslím, že problém nezamestnanosti trápi
nielen vysokoškolákov, ale všetkých
občanov mesta. Či už sú to občania so
základným, stredoškolským alebo
vysokoškolským vzdelaním. Je to asi
najväčší problém, ktorý stojí predo mnou  a
pred vedením mesta, ale aj pred štátnou
správou v tomto okrese. Dôsledky svetovej
hospodárskej krízy  pociťuje aj náš okres,
naše mesto. Nezamestnanosť v okrese
vzrástla v porovnaní s obdobím pred krízou
o takmer 7 percent. Pracovných príležitostí
ubudlo a v regióne je veľký problém
vytvoriť nové pracovné miesta, nové
podmienky, aby sa mladí ľudia mohli
realizovať a nemuseli utekať mimo neho.
Jednou z takých veľkých nádejí je aj
priemyselný park, len je to veľmi náročný
proces, pretože priemyselných parkov je
veľa, ktoré sa v minulom období postavili.
Má ho každé mesto tu na východnom
Slovensku. Nie sú tu diaľnice, kt. by nám
pomohli, pretože mnohé výrobné, podniky
stoja vyložene na tom, že sa všetky dodávky
tovarov a expedícia hotových výrobkov
realizuje kamiónovou dopravou. Kvôli
tomuto problému k nám mnohí investori a
zamestnávatelia veľmi nechcú prísť. Je
problém obsadiť priemyselný park. Mám už
za sebou aj mnohé rokovania, ale 

myslím si, že sa nám to nakoniec podarí, a
to by tiež prispelo k zamestnanosti všetkých
ľudí, a určite aj mladých a vysokoškolsky
vzdelaných, lebo potenciál pracovnej sily
má byť taký a  zamestnávatelia chcú, aby
bol vysoko kvalifikovaný. Takže aj mladí
vysokoškoláci nájdu v priemyselnom parku
priestor. A bude po nich dopyt.
...takže dúfate v lepšiu budúcnosť...
Dúfať musíme! Rozhodne. Aj teraz mám tu
pred sebou projekt priemyselného parku a
dúfam, že naozaj sa nám to podarí  hlavne
kvôli tomu, aby mali ľudia prácu, ale aj
preto, aby nebolo potrebné vracať  finančné
prostriedky, ktoré boli na tento priemyselný
park poskytnuté. 
Myslíte si, že táto funkcia zmení váš život,
prípadne, pociťujete už teraz nejaké
zásadné zmeny? 
Myslím si, že táto funkcia zmení a ovplyvní
môj život, pretože po roku, keď som
pracoval v Prešove sa naspäť vraciam do
Vranova a budem tu pracovať a pôsobiť.
Budem robiť pre Vranovčanov
bezprostredne. Ale ja a moja rodina sme
boli zvyknutí na to, že tieto  verejné funkcie
vyžadujú veľa času a menej ho zostáva už
pre rodinu. Ale na to sme už tak nejako
zvyknutí. Pravdou je, že budem trochu viac
známy tu vo Vranove, pretože  primátor
mesta ako taký, je viac na očiach ľuďom.
Ale taká nejaká popularita mi je niekedy
viac záťažou ako prínosom. Už len preto,
lebo človek stráca určitý pocit súkromia.
Ale asi to tak má byť.  Asi je táto funkcia aj
o tom, že človek má byť k dispozícii
ľuďom 24 hodín denne a 7 dní v týždni. 

(dokončenie na 4. strane)     
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Prijali ste ponuku na rozhovor do farského
časopisu mestskej časti Čemerné, máte
nejaký špecifický vzťah k tejto mestskej
časti? 
K Čemernému sa veľmi rád hlásim,
nakoľko som tam ako dieťa trávil dosť veľa
času, pretože moja mamka je z Čemerného.
Moja babka bývala na Svätoplukovej ulici a
tam som sa ako dieťa hrával na hlinisku,
chodievali sme  ako deti do Tehelne a mám
na to milé spomienky. V Čemernom mám
dodnes mnoho príbuzných, priateľov a
kamarátov. Určite bude mojou veľkou
snahou pomáhať Čemernému v jeho
rozvoji.  
Čo by ste chceli odkázať, prípadne popriať 

čitateľom časopisu Mariannum, a vôbec,
občanom mestskej časti Čemerné? 
Občanom Čemerného a čitateľom časopisu
by som chcel zaželať do nového roka,
pretože ešte stále sme na prahu nového
roka, veľa Božieho požehnania, veľa
šťastných dní v tomto roku, veľa úsmevov
na tvárach  ich blízkych a veľa pokoja. A
samozrejme,  veľa úspechov v zamestnaní a
v ich životných plánoch. 
Záľuby: príroda, poľovníctvo, včelárstvo,
záhradkárstvo, nohejbal.
Miesto, kde rád relaxujete: doma s deťmi
Kedy sa cítite byť šťastný? Keď som s
deťmi.

(Dominika Čechová)

Bill Hybels: Kým si,Bill Hybels: Kým si,
keď sa nik nepozerá?keď sa nik nepozerá?
(recenzia)(recenzia)

Ďalšou novinkou v našom časopise budú
občasné recenzie nových knižných titulov,
ktoré budeme pripravovať v spolupráci s
www.christnet.sk alebo www.kumran.sk
Žofia Sepešiová, www.christnet.sk 

Ak je Boh, prečo je vo svete toľko zla? – to

je jedna z otázok, ktoré trápia ľudí už dosť
dlhú dobu a táto otázka sa čoraz viac
transformuje do podoby výčitky adresovanej
nám kresťanom, ale aj všeobecne veriacim.
Bill Hybels je pastorom pôsobiacim v
Amerike, manželom a otcom rodiny, a tiež
autorom viacerých pútavých kníh, ktoré nám
prináša vydavateľstvo Kumran. V jednej z
nich, a síce v knihe s provokatívnym názvom
– Kým si, keď sa nik nepozerá?
– vyjadruje svoje presvedčenie, že “zlo zo
sveta nezmizne, pokiaľ ľudia, ktorí milujú

Boha a ktorí sa pálčivým problémom sveta
odmietajú podvoliť, nezačnú žiť podľa
svojich hodnôt – odvahy, disciplíny a lásky.”
Tým sa jasne vyjadril k téme zla a existencii
Boha vo
svete. Boh je
a je aj zlo, no
zlo vo veľkej
miere je
dôs ledkom
slobodných
ľ u d s k ý c h
s k u t k o v .
J e h o
eliminácia je
potom tiež
záležitosťou
ľ u d s k e j
s l o b o d n e j
v ô l e .
K r e s ť a n i a
majú podľa autora v rukách moc postaviť sa
aktívne zlu vo svete. Je to dokonca ich
povinnosť. Autor však reflektuje súčasný
stav kresťanov, ktorý sa skôr podobá kóme. 
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Jeho cieľom je vzkriesiť v kresťanoch ich
ducha, ich hodnoty, Boží obraz. K náprave
totiž dochádza, “keď ľudia konajú ako Boží
ľudia.”
Vo svojej knihe – kým si, keď sa nik
nepozerá? – sa zameriava na kladné vlastnosti
človeka stvoreného na Boží obraz. Tieto sú
podľa neho zatlačené samým nositeľom do
úzadia v záujme zachovania si spoločensky
zaužívanej fasády. Nie negatívne Ja, ale
pozitívne Ja je to, čo autor hľadá a necháva v
texte vidieť. Čitatelia sa preto nemusia báť
toho, že kniha ich zahanbí a zvozí pod čiernu
zem, tiež nie, že by v nich nechala rásť pýchu.
Bill Hybels totiž volí zlatú strednú cestu,
ktorou pozdvihuje mocou Božieho slova
človeka z prachu svojich necností, oprašuje ho
a učí ho ako si zachovať dôstojnosť Božieho
dieťaťa. Podnázov – Ako byť sám sebou a
nepristupovať na kompromisy – tiež avizuje
predmet i cieľ publikácie, autorovi ide o
človeka stvoreného na Boží obraz, tzn. o
človeka vo svojom jadre. V knihe pred nami
vyrastá cnostné Ja – také, aké bolo zamýšľané
Stvoriteľom. Smelo možno dať knihe ďalší
podnázov – Vzkriesenie cností.
Autor sa špeciálne venuje odvahe, disciplíne a
tiež vízii, ktoré sú dôležité pri formovaní
každého kresťana a mali by byť pre neho
charakteristické. Všetky tieto vlastnosti sú
akoby jeho pečaťou, súčasťou toho, čo autor v
knihe nazýva Boží charakter. Ide o možnosti
skryté v nás, ktoré sú nositeľmi nádeje na
zmenu, obnovu sveta. Aktívnou na premene
sveta je tiež láska, ktorá môže mať rôzny
charakter. Vnímame ju ako prísnu, keď je
treba hovoriť vo vzťahu pravdu, ako nežnú,
keď sa vciťujeme do druhého, ako radikálnu,
obetavú, keď sme ochotní položiť za druhého
aj život... V našom živote sa tak rodia cnosti -
úprimnosť, pravdivosť, čestnosť, láskavosť, a
tie participujú na premene sveta, ktorému
vládne zlo.
Byť Božím, mať Boží charakter znamená mať 

vplyv. Nie však byť vplyvným v negatívnom
zmysle, práve naopak – naše postoje,
správanie a hodnoty sa pre druhých stávajú
inšpiráciou, a tak majú moc meniť svet k
lepšiemu. Pre lepšie pochopenie toho, čo
znamená pre kresťana mať vplyv, si autor
pomáha podobenstvom o lampe z Písma (Mt
5, 14-16): “Vy ste svetlo sveta. Mesto
postavené na návrší sa nedá ukryť. Ani lampu
nezažnú a nepostavia pod mericu, ale na
svietnik, aby svietila všetkým, čo sú v dome.” 
Ak chceme, aby svetlo lampy osvetľovalo celú
izbu, musíme ju postaviť, čo najvyššie. Tak
majú kresťania otvorene prejaviť svoje
hodnoty, aby sa tak stali známymi všetkým
ostatným a mohli rozohnať mrákavy doby. 
V úvode publikácie zaznela otázka možnosti
zladenia existencie zla vo svete a existencie
Boha. Autor však používa jednoduchý jazyk a
porozumieť mu môže široké publikum, ku
ktorému sa obracia. Obrazmi a príkladmi
napomáha pochopiť jadro predkladaného
problému a jeho kniha tak dostáva punc
populárnej príručky duchovného života.
Ťažisko a možné rozuzlenie problému zla
autor presunul na kresťanov, ktorí sú podľa
slov Písma svetlom sveta. Horieť a rozpaľovať
– je zhrnutie ich, teda nášho povolania. Bill
Hybels hovorí, že každý z nás sa podobá
sviece, ktorá vydáva isté svetlo. Keď sa v nás
prebudí Boží obraz, naše skutočné hodnoty,
Boží charakter, potom budeme meniť svet k
lepšiemu... 
V dejinách zaznel viackrát názor, že zlo je
neprítomnosťou dobra podobne ako je tma
neprítomnosťou svetla. Svetlom sa
rozvidnieva, dobrom sa zlu zamedzuje
expanzii. Je na nás, či túto našu veľkú životnú
úlohu prijmeme, alebo sa budeme len pasívne
prizerať a konštatovať, že zlo sa stále viac
rozpína...
Kým si, keď sa nik nepozerá? :-)
Knihu si môžete zakúpiť na www.kumran.sk
alebo ju žiadajte vo Vašom kníhkupectve.
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Sv. Jozefína Bakhita,Sv. Jozefína Bakhita, panna
Sviatok: 8. februárSviatok: 8. február

Jozefína Bakhita sa narodila v roku 1869 v

Sudáne v moslimskej rodine. Keď ako dieťa
vytrhávala burinu na poli neďaleko domu,
ukradli ju a predali do otroctva. Bol to taký
hrozný zážitok, že zabudla odkiaľ pochádza aj
ako sa volá. Jej únoscovia jej z irónie dali
meno Bakhita, čo znamená „šťastná“. Život
otrokov bol ťažký. Všetci otroci spali spolu v
jednej veľkej miestnosti na holej zemi. Celé
dopoludnie o hlade pracovali, prvé jedlo
dostali až na obed. Vo svojich spomienkach
Bakhita rozpráva: „Raz sme náhodou boli
svedkami hádky medzi pánom a jeho
manželkou. Aby si vyliali zlosť, poslali mňa a
ďalšiu otrokyňu na dvor a dvom vojakom
kázali, aby nás zbičovali. Obaja začali
vykonávať trest celou svojou silou. Nakoniec
nás nechali ležať v kaluži krvi. Napriek
utrpeniam a bolestiam Bakhita všetky
ťažkosti ticho znášala a svojich pánov
nevedela nenávidieť. Neskôr povedala: „Keby
som počas otroctva bola poznala Pána, o
koľko menej by som trpela.“ Nakoniec sa
Bakhita dostala do domu talianskeho konzula.
Bolo to po prvýkrát, čo jej nikto nič
neprikazoval, nebil ju. Naopak domáci boli
veľmi láskaví a prívetiví. Tieto okamihy
šťastia však stále sprevádzala túžba po
domove a vlastnej rodine. Po dvoch rokoch
však konzul musel opustiť Afriku a vrátiť sa
do Talianska. Bakhita išla s ním. V Taliansku
bolo otroctvo už dávno zrušené, preto bola
Bakhita oficiálne slobodná. Dostala sa do
rodiny Michieliniovcov a stala sa
opatrovateľkou a priateľkou ich malej dcéry.
Zanedlho však rodina musela odísť za
pracovným povinnosťami do Afriky a tak
malú dcéru spolu s Bakhitou zverili sestrám

kanosiánkam v Benátkach. Tam Bakhita
spoznala Boha, ktorého „už dávno cítila vo
svojom srdci, hoci nevedela kto to je. „Vidiac
slnko, hviezdy, mesiac, hovorila som si: Kto
je pánom týchto vecí? A veľmi som ho chcela
spoznať, vidieť a vzdávať mu chválu.“
Spomínala. Po niekoľkých mesiacoch
katechumenátu 9. januára 1890 prijala krst a
nové meno Jozefína. Jej radosť bola
neopísateľná. Ešte aj po čase ju často videli
bozkávať krstiteľnicu so slovami: „Tu som sa
stala Božou dcérou.“ Keď sa vrátila pani
Michieliová po dcéru, Bakhita už bola
rozhodnutá ostať v kláštore. Dňa 8. decembra
1896 sa zasvätila Bohu v Kongregácii sv.
Magdalény z Canossy. Keď sa pozrela na celý
svoj život, našla červenú niť, ktorá sa s ním
tiahla a pochopila, že Pán ju zachránil pre
lepšie veci. Viac než päťdesiat rokov
pracovala Bakhita v kuchyni, umývala riad,
neskôr bola aj vrátničkou a kostolníčkou. O
blížnych sa starala s láskou a stálym
úsmevom na perách. Keď ku koncu života
ochorela, pokojne prijímala bolesti. Nikdy
nepopierala, že trpí. Keď sa jej pýtali, či má
bolesti, odpovedala: „Áno, trochu... ale mám
veľa hriechov, ktoré musím odčiniť. A potom
je toľko Afričanov, ktorých treba zachrániť,
toľko hriešnikov, ktorým treba pomôcť.“ Raz
do konventu prišiel  na návštevu biskup. Keď
sa sestry Bakhity opýtal čo robí, odpovedala:
„To čo vy: plním Božiu vôľu.“ V agónii, ktorá
sprevádzala chorobu, sa Bakhita znova
vracala do čias, keď bola v otroctve. Sestru,
ktorá ju ošetrovala v bolestiach a
halucináciách prosila: „Povoľ mi reťaze, sú
ťažké.“ Boh oslobodil svoju služobnicu od
všetkých pozemských pút 8. februára 1947 a
chýr o jej svätom živote sa čoskoro rozšíril po
celom svete. Kanonizačný proces sa začal už
po niekoľkých rokoch. Dňa 17. mája 1992 ju
pápež Ján Pavol II. vyhlásil za blahoslavenú a
1. októbra 2000 za svätú. 

(Anna Sabolová ml.)
Zdroj: Internet
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upratovanie kostola - Pán Boh zaplať rodinám, ktoré boli v tomto týždni upratovať kostol,
zvlášť kvôli zvýšenej úlohe odstránenia vianočnej výzdoby a stromčekov. Na budúci týždeň
prosíme rod. ivanovu – kukučínova ul., rod. gedorovu – opálová ul. a rod. Čechovu –

ružová ul. Upratuje sa v sobotu ráno klasicky o 800. 

Brigády pri stavbe nového kostola - Pán Boh zaplať všetkým brigádnikom, ktorí boli pomôcť
v tomto týždni. Zoznam si môžete pozrieť na nástenke. Na budúci týždeň prosíme Sadovú a
kvetnú ul., ktoré má na starosti p. Štefan nutár; a o týždeň neskôr Zimnú a lesnícku ul., ktoré
má na starosti p. Helena Baníková.

Modlitba sv. ruženca pred sv. omšou - V týždni od 13.2. – 19.2. vedie modlitby horliteľka p.
Mária Dobranská.  

Detský spevácky zbor - detský spevácky zbor v tomto týždni už bude klasicky v pondelok o

1615 na fare. 

FEr - pozývam všetkých členov Farskej ekonomickej rady na zasadnutie, ktoré bude v

pondelok o 1900 na fare.

FPr - pozývam všetkých členov Farskej pastoračnej rady na zasadnutie, ktoré bude vo štvrtok

o 1900 na fare. 

Sv. spoveď - v piatok na spomienku Lurdskej Panny Márie bude pri sv. omši udeľovaná sviatosť
pomazania chorých. Zároveň okrem pravidelného spovedania pred sv. omšami v týždni bude

možnosť v piatok od 1700 pristúpiť k sv. spovedi pre všetkých, ktorí chcú prijať túto sviatosť.
Samozrejme, tí, ktorí boli na sv. spoveď pred 1. piatkom, tak je to platné a v poriadku. 

rozpis lektorov:
nasledujúca nedeľa
8:00 – rod. Goffova;
10:00 – rod. J. Sabola;
18:30 – rod. Jenčova.

kontakty
V prípade akejkoľvek potreby alebo nutnosti zaopatrenia je možné volať na nasledovné

telefónne čísla:
Marek Kunder, farár - 0915/947 309;

Anton Tatarko, kaplán - 0905/514 699;
Pevná linka na faru - 057/4426 286.

Dátum 1. sv. prijímania
Kvôli rôznym potrebám objednávok súvisiacich so slávnosťou  1. sv.
prijímania vám chcem oznámiť, že ak sa nič neočakávané nestane,
slávnosť 1. sv. prijímania bude v našej farnosti 22.5.2011. 



VYDáVA
Združenie veriacich Pro noBiS Čemerné

Tehelná 266, 093 03 Vranov nad Topľou; tel.č. 057/4426 286; 0915/947 309; 
Redakciu vedie: M. Kunder; Jazyková úprava: M. Majzlíková; Grafická úprava: R. Majzlík

Vaše pripomienky, príspevky a návrhy čakáme na mariannum@gmail.com vždy vo štvrtok do 12:00 
Redakcia si v prípade potreby vyhradzuje právo upravovať uverejňované príspevky.  
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PPonDElokonDElok 07.02.201107.02.2011 Sv. omša: 1800 (k+t)

uutoroktorok 08.02.201108.02.2011 Sv. omša: 630 (t+k) 

SStrEDAtrEDA 09.02.201109.02.2011 Sv. omša: 630 (t) 

Poklona Sv. Oltárnej: 700

Sv. omša: 1800 (k) detská

ŠŠtVrtoktVrtok 10.02.201110.02.2011
Sv. Školastiky, panny (spomienka)

Poklona Sv. Oltárnej: 1700

Sv. omša: 1800 (t+k)

PPiAtokiAtok 11.02.201111.02.2011
Lurdskej Panny Márie (spomienka)
Svetový deň chorých

Sv. omša: 1800 (k+t) sv. omša
spojená s udeľovaním sviatosti pomazania chorých

SSoBotAoBotA 12.02.201112.02.2011 Sv. omša: 1800 (t) 

nnEDEľAEDEľA 13.02.201113.02.2011

6. NEDEĽA V OBDOBÍ „CEZ
ROK“

Sv. omša: 800 (k)

Sv. omša: 1000 (k) 

Pobožnosť sv. ruženca: 1430

Sv. omša: 1830 (t)

BBlAHolAHožžEláMEEláME/S/SPoMínAMEPoMínAME
Milí čitatelia časopisu MariannuM. V snahe priblížiť Vám časopis v čo najväčšej miere,
prinášame novú rubriku – Blahoželanie/Spomíname, kde môžete uverejniť blahoželania
svojim blízkym, prípadne zaspomínať si na Vašich zosnulých príbuzných, priateľov,
známych. Všetko toto spolu s fotografiou alebo aj bez môžete posielať na adresu
mariannum@gmail.com.


